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PROCES - VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local Buhuşi,  

încheiat astăzi 26.08.2021, ora 14.00 

 

 

 

Ședință este constitutivă, fiind prezenți 16 consilieri locali din cei 19 consilieri locali 

în funcție. Lipsesc motivat dl Lăzăroiu Adrian, dl Olaru Ciprian și dl Turcea Ionel. La ședință 

participă dl Zaharia Vasile-Primarul orașului Buhuși, dna Mihai Oana- Secretar general UAT, 

dl Axinte Gheorghe – reprezentant televiziunea locală și cetățeni ai orașului. Ședința se 

desfășoară în sala de ședințe a Consiliului Local Buhuși din bld. Republicii nr. 5. 

 

  Se aduce la cunoștință consilierilor locali prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, potrivit căruia: 

“(1) Alesul local aflat în conflict de interese în condițiile prevăzute de cartea I titlul 

IV din Legea nr. 161/2003, cu modificările și completările ulterioare, are obligația să se 

abțină de la emiterea sau participarea la emiterea ori adoptarea actului administrativ, de la 

încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un 

folos material pentru sine sau pentru: 

a) soț, soție sau rude ori afini până la gradul al II-lea inclusiv; 

b) orice persoană fizică sau juridică față de care alesul local are calitatea de debitor 

al unei obligații; 

c) o societate la care deține calitatea de asociat unic ori funcția de administrator sau 

de la care obține venituri; 

d) o altă autoritate din care face parte; 

e) orice persoană fizică sau juridică, alta decât autoritatea din care face parte, care a 

făcut o plată către acesta sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestuia; 

f) asociație sau fundație din care face parte. 

(2) În exercitarea funcției, consilierul local sau consilierul județean aflat în una 

dintre situațiile prevăzute la alin. (1) are obligația să anunțe la începutul ședinței consiliului 

local, respectiv a consiliului județean interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârii 

respective, anunț care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al ședinței. 

(3) Ulterior anunțării interesului personal, consilierul local sau județean nu mai este 

luat în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care 

acesta și-a anunțat interesul și nu are drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

(4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu 

încălcarea prevederilor alin. (1) sunt lovite de nulitate absolută în condițiile Legii nr. 

176/2010, cu modificările și completările ulterioare. 

(5) Fapta aleșilor locali de a încălca prevederile alin. (1) și legislația în materie 

privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară și se sancționează cu diminuarea 

indemnizației cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.” 

 

  

   

 Dl Flenchia Sorin- Supun la vot procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 

11.08.2021 care a fost trimis pe e-mail.  

  

Se aprobă cu unanimitate de voturi.  
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Dl Flenchia Sorin - Supun la vot procesul verbal al ședinței extraordinare, convocată 

de îndată, din data de 16.08.2021 care a fost trimis pe e-mail.  

  

Se aprobă cu majoritate de voturi. Dl Rotaru Răzvan se abține de la vot pentru că nu 

a fost prezent la ședința din 16.08.2021. 

 

Dl Președinte Flenchia Sorin supune la vot Ordinea de zi și suplimentarea acesteia 

conform adresei nr. 26811 din 24.08.2021.  

 Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de Hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local Buhuși 

în consiliul de administrație al Liceului Teoretic ,,Ion Borcea’’ Buhuși, pentru anul școlar 

2021 -2022  - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dna Mihai Oana – Aici vom avea procedură de vot secret. La liceu, anterior a fost dl 

Scriitoru Ovidiu, desemnat din partea PSD, și dl Vinca Doru din partea PMP. Dacă sunteți de 

acord să rămână tot domnii consilieri, eu imediat fac buletinul, că îl am deja, nu am știut dacă 

rămân sau nu, doar să-l multiplic. 

Dl Zaharia Vasile – Îi și întrebați. 

Dna Mihai Oana – Sunteți de acord? 

Dl Vinca Doru – Nu mai vreau. Nu am timp. 

Dna Mihai Oana – Am înțeles. O să trebuiască să faceți o altă propunere la liceu. Dle 

Scriitoru, vreți? 

Dl Scriitoru Ovidiu – Da! 

Dna Mihai Oana – Propuneți în locul dlui Vinca Doru. Cine dorește? Faceți o 

propunere. 

Dl Vinca Doru – Îl propun pe dl Cojocaru Cristian. 

Dl Cojocaru Cristian – Mă mai gândesc. 

Dl Flenchia Sorin – Rămâne dl Cojocaru? 

Dl Cojocaru Cristian – Mă mai gândesc. 

Dl Flenchia Sorin – Te-ai gândit deja. 

Dna Mihai Oana - Deci sunteți de acord? ca să pot să fac buletinul. 

Dl Cojocaru Cristian – Nu! Nu vreau să încurc. Nu am timp. Câte ședințe sunt pe 

lună? 



3 
 

Dl Scriitoru Ovidiu – Sunt destule. La liceu sunt 2-3 pe lună, poate și mai multe. 

Dl Cojocaru Cristian – Nu cred că fac față. 

Dl Șarban Gheorghe - Îl propun pe dl Buculei Daniel. 

Dna Mihai Oana – Sunteți de acord? 

Dl Buculei Daniei – Da! 

Dna Mihai Oana – Cine este pentru? 

Dl Vinca Doru – Se poate de la același partid? 

Dna Mihai Oana – Da, sigur, nicio problemă. Dacă nu se dorește din altă parte. 

Imediat fac buletinele și o să votăm secret. 

Dl Șarban Gheorghe – Întrebați la toate școlile ca să le faceți pe toate odată. 

Dl Zaharia Vasile – Hai să întrebăm pentru fiecare școală. 

Dna Mihai Oana – La următorul punct, adică punctul 3, la Școala Mihail Andrei, 

avem Flenchia Sorin și Buculei Vasile Daniel. 

Dl Flenchia Sorin – Eu sunt de acord. 

Dl Buculei Daniel – Sunt de acord. 

Dna Mihai Oana – La punctul 4, la Școala Mihai Eminescu, este dl Teslaru Vasile, dl 

Dornescu Gheorghe și dl Șarban Gheorghe. Sunteți de acord? 

Dl Teslaru Vasile – Da 

Dl Dornescu Gheorghe – Da 

Dl Șarban Gheorghe – Da 

Dna Mihai Oana – Următoarea este Școala Ștefan cel Mare, unde au fost dl Burhui 

Bogdan și dl Zavate Adrian. Sunteți de acord? 

Dl Burhui Bogdan – Da 

Dl Zavate Adrian – Da. 

Dl Zaharia Vasile – Cât se fac buletinele trecem la punctul 2. 

2. Proiect de Hotărâre privind aprobarea contului de execuţie bugetară pe trimestrul II 

- anul 2021 al Liceului Teoretic „Ion Borcea” Buhuşi - inițiator Primarul orașului Buhuși. 
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Dl Flenchia Sorin –  Intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul de 

hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 16 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri.  

 

Dl Flenchia Sorin – Deci sărim peste punctul 3, 4, 5. Tecem la punctul 6. 

6. Proiect de Hotărâre  privind aprobarea contului de execuţie bugetară pe trimestrul II 

- anul 2021 al Școlii Gimnaziale „Mihai Eminescu” Buhuşi - inițiator Primarul orașului 

Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin –  Dl Pintilie Cristian a părăsit sala, având un interes personal legat 

de acest punct de pe ordinea de zi. Intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul 

de hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 15 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri. (Dl Pintilie Cristian nu votează, având un interes 

personal.) 

 

7. Proiect de Hotărâre privind aprobarea contului de execuţie bugetară pe trimestrul II 

- anul 2021 al Școlii Gimnaziale „Ștefan cel Mare” Buhuşi - inițiator Primarul orașului 

Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin –  Dl Rotaru Răzvan și dl Teslaru Vasile părăsesc sala, având un 

interes personal legat de acest punct de pe ordinea de zi. Intervenții la acest proiect? Dacă nu, 

supun la vot proiectul de hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 14 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri. (Dl Rotaru Răzvan și dl Teslaru Vasile nu votează, 

având un interes personal.)  

8. Proiect de Hotărâre  privind aprobarea contului de execuţie bugetară pe trimestrul II 

- anul 2021 al Școlii Gimnaziale „Mihail Andrei” Buhuşi - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin - Dl Pintilie Cristian părăsește sala, având un interes personal legat 

de acest punct de pe ordinea de zi. Intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul 

de hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 15 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri. (dl Pintilie Cristian nu votează, având un interes 

personal.) 

9. Proiect de Hotărâre  privind aprobarea vânzării directe, cu plata în rate, pe o 

perioadă de 5 ani și stabilirea cuantumului ratei și a dobânzii lunare, cu începere de la data de 

01.09.2021 până la data de 31.08.2026, a imobilului cu destinația de locuinţă aflată în fondul 

locativ al orașului Buhuși din strada Tineretului, blocul 7, scara D, apartamentul 5, pentru 
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doamna Ceaun Elena, în conformitate cu prevederile H.C.L. nr. 45/28.02.2018 și H.C.L. nr. 

110/30.06.2021 - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin –  Intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul de 

hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 16 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri.  

10. Proiect de Hotărâre privind aprobarea repartiției locuinței de serviciu pentru un an 

de zile, aflată în fodul locativ al orașului Buhuși, strada Primăverii, blocul 7, scara B, etajul 

IV, apartamentul 19, pentru doamna Falub Andrea - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin –  Am înțeles că e vorba de un doctor. Intervenții la acest proiect? 

Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 16 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri.  

 

11. Proiect de Hotărâre privind aprobarea închirierii directe de către S.C. HERACOM 

S.R.L. a unui teren în suprafață de 19 mp, aparținând domeniului public al orașului Buhuși, 

situat în Buhuşi, str. Libertății, Bl.227, parter, în vederea amenajării, pe structură de lemn, a 

unei terase acoperite - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin –  Aici au fost discuții în comisii. 

Dl Cojocaru Cristian - Cine a propus amendamentul? 

Dl Flenchia Sorin – În comisia economică. 

Dna Mihai Oana – A pornit de la comisia de urbanism. 

Dl Zaharia Vasile – Dl Teslaru Vasile. 

Dl Cojocaru Cristian – Dar parcă dl Primar îl citise. 

Dl Zaharia Vasile – Nu ați fost la urbanism. Dl Teslaru a propus. 

Dl Cojocaru Cristian – În ședința de comisie economică dvs. ați vorbit. 

Dl Zaharia Vasile – Am spus că la comisia de urbanism a fost emis un amendament. 

Dl Cojocaru Cristian - Dvs. ați enunțat. 

Dna Mihai Oana - Deci se aprobă închirierea, dar se respinge construcția. Așa ați spus 

să zic la prima comisie, rămâne doar expunerea meselor și a umbrelelor. 

Dl Rotaru Răzvan - Pe care le are și acum acolo  
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Dl Pobereznic Sandu – Eu am un trecut mai glorios pe treaba asta. Eu am apelat de 

două ori. Pe atunci dl Zaharia era administrator public și dl Turcea era primar. Am apelat 

pentru o suprafață de 90 mp să asfaltez. Nu am vrut să mă apuc să sparg, să pun dale, și apoi 

să vină să-mi spună că nu am voie și să le sparg. Am făcut toată documentația și nu mi-a dat 

niciun răspuns. După aia am vândut grădina de vară și am făcut, împreună cu actualii 

proprietari de acolo, și nu mi s-a dat nimic, ca după o zi, dna Oana m-a sunat și mi-a spus - 

veniți din nou și faceți din nou solicitare. Am spus că nu mă mai interesează pentru că o dată 

îmi spui că nu și a doua oară că da. Care e problema? Eu cred că tot ce s-ar face pe str. 

Libertății, că arată groaznic, eu cred că e ceva în plus, indiferent cât de prost se face ceva. 

Părerea mea este că nu trebuie să punem .... Eu mă uit numai aici în lateral primăriei este 

barul acela care a luat și trotuarul și nimeni nu se supără pentru că majoritatea de la primărie 

se duc acolo și beau cafele. Da? Asta e realitatea. Soția mea a trecut pe acolo, trebuie să știți 

treaba asta, ori să vă faceți că nu știți. Soția mea a trecut pe acolo și un băiat a lovit-o cu 

bicicleta. Și i-a spus <<măi, da tu nu vezi pe unde mergi?>> Iar el a răspuns că <<nu 

doamnă, trebuie să mergeți pe trotuar>>. Pe care trotuar? ... că trotuarul e ocupat. S-a dus la 

dl Turcea, era alt primar atunci, și i-a spus << că lăsați, o să vedem noi>>. Apoi i s-a spus că 

“ălă a lui Pobereznic are ceva cu tine”. Și acela vine acasă la mine. Eu nici nu știam că soția 

mea s-a dus la primar. Nu știam, chiar! Și a venit acela cu o falcă-n cer și una în pământ, că 

nu sunteți de acord. Păi eu am căzut de comun acord cu dânșii. Păi ai căzut, dar ai aprobare să 

iei și trotuarul? Păi hai să luăm și strada să nu mai poată să treacă nici pompierii, dacă e vorba 

de atâta. Și nu numai asta, mai sunt terase care sunt din lemn, mai sunt terase care sunt făcute 

aiurea, și sunt lăsate acolo, sunt tolerate. Unii au voie și alții nu? Începem curățenia pentru 

toată lumea? 

Dl Flenchia Sorin - Despre asta este vorba, să intrăm în legalitate. 

Dl Zaharia Vasile – Când am susținut acest amendament  

Dl Cojocaru Cristian – Dați citire amendamentului. 

Dl Zaharia Vasile – Suntem de acord cu închirierea, fără executarea de construcții cu 

structură de lemn a unei terase cu acoperiș. Îmi aduc aminte că dvs. ați propus ca .. 

Dl Cojocaru Cristian – Dle Primar, acolo zice amenajarea structurii de lemn. 

Dl Zaharia Vasile – Ce înseamnă amenajare? 

Dl Cojocaru Cristian - Amenajarea pot să o fac în curte la mine și să o aduc să o 

montez acolo. Atenție! 

Dl Zaharia Vasile – Să vă citesc din anexa 2 din lege. 

Dl Cojocaru Cristian - Amendând acest proiect de hotărâre ... În primul rând acest 

amendament este superfluu, întrucât este suficient conținutul proiectului de hotărâre care 

spune că i se dă posibilitatea să amenajeze o terasă, respectând legea 50/1991 a construcțiilor 

ș.a.m.d. Restul este superfluu. Amendând dvs. acest proiect de hotărâre, care este la cererea 

unui anumit petent, dați dovadă de exces de zel, arătând că aveți un conflict mijlocit sau 

nemijlocit cu petentul. Deci, atenție, dle Primar! Ceea ce faceți dvs. este exces de zel. 

Amendamentul cu care dvs. ați venit sau grupul din Consiliul Local la care ați achiesat cu 

acest amendament, aveți în vedere că este superfluu. Este suficient enunțul din proiectul de 
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hotărâre. Dumnealui nu va construi ci va amenaja o structură de lemn, drept terasă. El poate 

să o facă și să o monteze acolo. Aveți răbdare, mai cu seamă că ... Uitați, vă dau exemplu o 

ipostază. Da? Are închiriat deja. Rămâne valabil contractul de închiriere pe 9 mp. Da? 

Dumnealui cui se adresează acum? Poate să facă o schiță, cu un arhitect, cu poze, că acum 

sunt fel de fel de programe care pot    să-ți realizeze orice fel de material plăcut ochiului, spre 

aprobare a monta acea terasă, pe 9 mp. Nici nu mai are nevoie de 19 mp. Zicem așa. Ce faceți 

în acea situație? Vine cu un obiect și-l montează acolo. 

Dl Zaharia Vasile – Conform anexei nr. 2 a legii 50/1991. Acesta este răspunsul. 

Anexa 2 de la legea 50, care definește construcțiile cu caracter provizoriu, și care spune că se 

autorizează întocmai cu construcțiile definitive. Refacem contractul pe un an de zile. Vine în 

fiecare an pentru autorizație de construire? 

Dl Cojocaru Cristian - El poate să o ia la sfârșitul sezonului. Poate să o de jos. 

Dl Zaharia Vasile – Se autorizează în aceleași condiții ca și construcțiile definitive. 

Scrie în lege. 

Dna Mihai Oana – Conform art. 3 din Legea 50/1991, construcțiile civile, industriale, 

agricole, cele pentru susținerea instalațiilor și utilajelor tehnologice, pentru infrastructură de 

orice fel sau de oricare altă natură se pot realiza numai cu respectarea autorizației de 

construire, precum și a reglementărilor privind proiectarea și executarea construcțiilor, 

pentru: … și ajungem la lit. h) lucrări de construcții cu caracter provizoriu: chioșcuri, tonete, 

cabine, spații de expunere, corpuri și panouri de afișaj, firme și reclame, copertine și pergole 

situate pe căile și spațiile publice, anexe gospodărești, precum și anexele gospodărești ale 

exploatațiilor agricole situate în extravilan. Prin urmare, terasa este o construcție cu caracter 

provizoriu pentru care se poate elibera autorizație. Aceasta poate fi pe teren închiriat. Terasa 

nu este definitivă. Scrie în lege. Poate veni anual, ori să-și prelungească. Deci v-am zis din 

legea 50/1991. Da? Ca să vă lămuriți. 

Dl Pobereznic Sandu – A cerut sfatul arhitectului plătit pentru urbanism, care a spus 

că pe zona asta ar face bine terasa, pentru că arată groaznic. 

Dl Zaharia Vasile – Am citit de două ori și mai citesc o dată fraza. În aceleași condiții 

ca și construcțiile definitive. 

Dna Mihai Oana – Da! Am citit și eu mai înainte. 

Dl Zaharia Vasile - Cu certificat de urbanism, cu avize și autorizație de construire. 

Facem în fiecare an așa ceva? 

Dl Cojocaru Cristian - Doamnă, mai citiți o dată. 

Dl Zaharia Vasile - Exact același lucru am și eu aici. 

Dna Mihai Oana - Dar se poate prelungi. 

Dl Cojocaru Cristian – Pe str. N. Bălcescu, de mâine, toată lumea poate să facă 

construcții. Nu? 
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Dl Pobereznic Sandu - Aveți restricții! 

Dl Cojocaru Cristian Și atunci cum? La domnul e voie și pe str. N. Bălcescu nu e 

voie. 

........- Creăm un precedent. 

Dl Cojocaru Cristian – Precedentul există. 

Dna Mihai Oana – Există deja. 

Dl Cojocaru Cristian – Sunt terase pe grinzi de lemn. 

Dl Zaharia Vasile – Unde? 

Dna Mihai Oana – A lui Marieta.  

Dl Cojocaru Cristian – Sunt asemenea terase. Haideți, vă rog frumos. 

Dna Mihai Oana - Terasa lui Marieta, terasa de la barul Roșu, terasa lui Moise de la 

blocul cu 7 etaje. 

Dl Zaharia Vasile - A lui Roșu este pe teren concesionat, dna Secretar, vă aduc 

aminte. 

Dna Mihai Oana – Nu, a ieșit. Lăsați dle Primar. 

Dl Zaharia Vasile - Nu las! 

Dna Mihai Oana – Lăsați, că știm exact ce este acolo. 

Dl Zaharia Vasile  - E pe teren concesionat. 

Dl Cojocaru Cristian - Nu contează. Există. Nu culpabilizez un consiliu local sau un 

fost primar. Nu! Ele există. Nu se creează niciun precedent. Nici măcar nu ați văzut ... Cum 

să zic eu? Respingeți posibilitatea amenajării acestei terase, nici măcar privind un plan, cam 

cum ar arăta acea terasă. Poate e ceva plăcut ochiului, ceva care înfrumusețează locul. 

Dl Vinca Doru – Dacă stăm bine și ne gândim, întoarcem timpul înapoi, aceste terase 

ale domnului Heracom, după părerea mea sunt foarte urâte. Mergeți dvs. la barul din Cornișa, 

și dacă dvs. vă place acea terasă, dle Pobereznic, eu ... 

Dl Pobereznic Sandu - Aceea e făcută de cel puțin 10 ani. 

Dl Vinca Doru - De ce nu o amenajează? A lăsat loc de trecere de 30 cm. 

(neinteligibil) 

Dl Pobereznic Sandu – Eu am trecut prin asta. Dvs. nu ați făcut afaceri, nu aveți de 

unde să știți.  
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(neinteligibil) 

Dl Vinca Doru - Terasa aceea din Cornișa este o urâțenie a orașului Buhuși, ca și 

aceea care era pe str. N. Bălcescu. Era o mizerie. 

Dl Pobereznic Sandu - Mergi în lateral aici să vezi ce frumusețe (neinteligibil) 

Dl Cojocaru Cristian – Nu are rost să purtăm asemenea discuții pentru un lucru care, 

la urma urmei, nu are un așa mare impact nici economic, nici arhitectonic asupra orașului. Ar 

avea arhitectonic, dar să vedem schița pe care dumnealor o propun spre realizare. Ar putea 

înfrumuseța zona.  Am înțeles că chiar dl arhitect a spus. Mai cu seamă că dvs. aveți o serie 

de semnături pe niște documente în care ați recomandat punerea în discuție consiliului local, 

achiesând idei. Da domnule, este legal. Ați dat un aviz de legalitate. Venind cu acest 

amendament care mi se pare superfluu. Este de prisos, atâta timp cât îi dai voie să-și 

amenajeze o terasă, el amenajează o terasă. Nu vine cu ciment, nu vine cu bolțari, nu 

împrejmuiește. Avem compartiment de control, avem poliție locală (neinteligibil) 

Dl Rotaru Răzvan -Văd că s-au încins spiritele. Nu cred că pe un asemenea proiect să 

se ajungă la asemenea discuții. Eu vin cu o propunere, zic eu, constructivă. Având în vedere 

că se vine cu propunerea de închiriere a acestei suprafețe de teren pe o perioadă de un an, 

haideți să pornim de la prezumția de bună credință a investitorului, să-i acordăm posibilitatea 

ca în acest an să își autorizeze această terasă pe care dumnealui dorește să o amplaseze, iar în 

contextul în care, la momentul finalizării sau împlinirii termenului contractului, se constată că 

nu sunt îndeplinite anumite condiții pe urbanism, estetică sau nu este amenajată 

corespunzător, acest contract nu va mai fi prelungit. Este o chestie care, din punctul meu de 

vedere, arată disponibilitate din partea Consiliului Local, așteptările din partea investitorului 

sunt proporționale, și avem și un termen rezonabil, de un an de zile, în care dumnealui să-și 

facă proiectul necesar, să îl autorizeze, să-și edifice, amplaseze, că nici proiectul nu e chiar 

limpede în acest sens. Nu înțeleg exact ce se dorește, să se construiască, să se amplaseze, să 

se edifice. Să pornim de la prezumția de bună credință a acestui investitor. Cu respectarea 

prevederilor legale, să vedem ce proiect propune dumnealui să fie amplasat acolo, iar dacă la 

împlinirea termenului, duratei inițiale a contractului, se constată că sunt nereguli, nu i se mai 

prelungește contractul și i se notifică ridicarea acestei terase, și s-a închis toată discuția. 

Dl Teslariu Dan - Mi se pare foarte corectă părerea colegului meu Rotaru Răzvan, dar 

mai frumos ar fi fost dacă se venea cu un proiect sau cu o schiță făcută de un arhitect, și 

vedeam exact despre e este vorba, cum arăta în planul de la fața locului, și atunci puteam să 

decidem foarte ușor. Putem amâna acest punct pentru ședința următoare, în care dumnealui să 

vină cu un desen frumos, cu un plan, să ne arate cum va fi amenajată, și nu o să fim nevoiți 

să-l rugăm să demoleze, sau că nu ne place după ce-l face. Haideți să vedem cu ce vrea să 

vină, ce ne pune în față, și atunci o să vedem ce avem de făcut. Legat de construcțiile 

amenajate, am înțeles de la colegul meu Cristi Cojocaru, că dacă în momentul de față vin cu 

un container mare de 24 mp și-l pun în fața cofetăriei sau oriunde vreau, înseamnă că e 

amenajare mobilă. Așa am înțeles de la dvs. Ați spus, orice amenajare.  

Dl Cojocaru Cristian - E total diferit ce spuneți dvs. acum. E absurd. 

Dl Teslariu Dan - Păi dvs. ați spus că vin cu terasa amenajată și o pun fără niciun fel 

de problemă. 
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Dl Cojocaru Cristian - Vine proprietarul spațiului cu terasa și o pune, nu că vine 

altcineva și o trântește în fața spațiului. 

Dl Rotaru Răzvan - Containerul intră la excepția de la autorizare din legea 50. 

Containerul este o construcție fără fundație pe care o iei, o dai jos cu macaraua, o pui, o 

amplasezi, o tractezi. 

Dl Cojocaru Cristian - Dar nu este terasă. 

Dl Rotaru Răzvan - Containerul intră în altă categorie. 

Dl Flenchia Sorin - Cred că vorbim prea mult de o zonă care e vai de mama ei, acolo 

la gară. Acum ne dăm cu părerea ce e frumos și ce e urât. 

Dl Vinca Doru - Cu atât mai mult, dacă zona este urâtă noi trebuie să o modernizăm. 

Să vină cu un proiect. Ce e mare lucru? Istoria spune că dumnealui nu are veleități de 

constructor. Ce terasă urâtă avea pe Bălcescu și ce terasă urâtă are în Cornișa. Este murdară, 

nu este îngrijită. 

Dl Cojocaru Cristian - Eu vorbesc de ce vrea să facă acum. 

Dl Vinca Doru -  Ce a făcut până acum, face și în continuare. Asta vorbim. Trebuie să 

fie gospodar, să fie harnic. Dacă vroia să fie corect trebuia să vină cu proiect . 

Dl Flenchia Sorin - Dl Vinca, nu apreciem noi ce e frumos și ce e urât.  

Dl Cojocaru Cristian - Sunt în primărie compartimente care pot să pună în aplicare 

controlul asupra derulării unui contract. 

Dl Flenchia Sorin - Eu zic să supunem la vot, pentru că vorbim până mâine. 

Dl Zaharia Vasile - Domnilor, eu m-am prevalat numai de prevederile legale când am 

susținut acest amendament. Repet, orice construcție provizorie, conform anexei 2 alin. (7), se 

autorizează. Având în vedere că se autorizează, iar contractul este pentru 1 an, îl facem pe 

omul acesta să vină în fiecare an să-și autorizeze. Chiar dacă e pe procedură simplificată, 

construcțiile cu caracter provizoriu au procedură simplificată, tot vine după un certificat de 

urbanism, tot îi solicităm niște avize, cel puțin la mediu, și îl purtăm prin acest hățiș 

legislativ. 

Dl Cojocaru Cristian - Cu ceilalți care au, tot la fel faceți? 

Dl Zaharia Vasile – Nu, haideți să vorbim despre lucru concret. Dumnealui aici, 

pentru că ați sărit dvs. o chestie, când v-ați susținut punctul de vedere, solicită amenajarea 

unei terase acoperite. Ați uitat să spuneți <<pe structură de lemn>>. Structura automat 

înseamnă construcție definitivă. Asta am vrut să subliniez. Dvs. o să votați acum în 

cunoștință de cauză. Eu mi-am făcut datoria să vă aduc la cunoștință prevederile legale. 

Dl Cojocaru Cristian - E suficient conținutul proiectului de hotărâre. Oricum dacă veți 

vota, vom supune la vot forma inițială a proiectului, și apoi vom trece la votul 

amendamentului. 



11 
 

Dl Rotaru Răzvan - Dl Președinte de ședință a propus inclusiv o eventuală amânare 

pentru ședința viitoare, astfel încât solicitantul să vină cu clarificări. Poate ar fi bine de luat în 

seamă și o asemenea variantă, ca să nu ne pripim, zic eu. Nu cred că este rea credință din 

partea nimănui, să vină să pună bețe-n roate. Într-adevăr, cum au spus și unii colegi, nu este 

foarte clar aici cam ce se dorește a se face. Poate luați în considerare. Nu zic că e bună sau nu 

e bună varianta, dar e o soluție. 

Dl Cojocaru Cristian - Putem vota amânarea punctului. 

Dl Flenchia Sorin – Supunem la vot amânarea punctului?  

(neinteligibil) 

Dl Flechia Sorin - Avem trei variante. 

Dna Mihai Oana - La amânare e jumătate plus unu. În rest e două treimi. 

Dl Flenchia Sorin – Deci supunem la vot proiectul inițial propus de primarul orașului 

Buhuși. Cine este “pentru”? Nimeni. Cine este “pentru” propunerea cu amendament? 

Dna Mihai Oana – Sunt 7 voturi “pentru”. Dle Buculei, nu votați amendamentul? 

Dl Dl Buculei Daniel – Nu! Eu sunt pentru amânare. 

Dl Flenchia Sorin - Cine este “pentru” amânarea acestui punct de pe ordinea de zi? 

Dna Mihai Oana – Sunt 10 voturi “pentru” amânarea acestui punct de pe ordinea de 

zi. Proiectul de hotărâre se amână. 

12. Proiect de Hotărâre privind aprobarea contului de execuţie bugetară pe trimestrul 

II - anul 2021 al Spitalului „Prof. Dr. Eduard Apetrei” Buhuşi - inițiator Primarul orașului 

Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin - Dl Pintilie Cristian părăsește sala, având un interes personal legat 

de acest punct de pe ordinea de zi. Intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul 

de hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 15 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri. (dl Pintilie Cristian nu votează, având un interes 

personal.) 

 

 13. Proiect de Hotărâre privind aprobarea dezlipirii în două loturi a terenului în 

suprafață de 16.609 mp, nr.cadastral 62077, aparținând domeniului public al orașului Buhuși, 

situat în Buhuşi, Str. Libertăţii, nr.157, în vederea implementării obiectivului investițional 

"Construire și dotare creșă" - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin –  Intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul de 

hotărâre. 
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Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 16 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri.  

14. Proiect de Hotărâre privind aprobarea prelungirii Contractului de concesionare 

nr.5449/06.03.2014, încheiat între Consiliul Local Buhuși și S.C. Hunting Fun S.R.L. - 

inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin –  Aici înțeleg că au fost ceva amendamente. 

Dna Mihai Oana – Nu, doar pe 20 de ani, acesta e sigurul amendament. În loc de 30 

de ani concesiune, doar 20 de ani. Toată lumea a fost de acord cu 20 de ani. 

Dl Flenchia Sorin –   Deci votăm varianta cu 20 de ani. Cine este “pentru”? 

Proiectul de hotărâre, cu perioada de concesionare de 20 de ani,  se supune la vot și 

se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 14 voturi pentru, 2 împotrivă (dl Vinca Doru și dl 

Mihalcea Spiridon) și 0 abțineri.  

 

Suplimentare ordine de zi, conform adresei nr. 26811 din 24.08.2021 

 

1.     Proiect de hotărâre privind modificarea art.2 și 3 din HCL 129 din 16.08.2021 

privind aprobarea proiectului “Consolidare și reabilitare Sala de Polivalentă Buhuși “ cod 

SMIS 137351 – inițiator Primarul orașului Buhuși. 

Dl Flenchia Sorin – Proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil cu unanimitate de 

voturi. Intervenții la acest proiect? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Proiectul de hotărâre se supune la vot și se aprobă de Consiliul Local Buhuşi cu 16 

voturi pentru, 0 împotrivă și 0 abțineri 

Dna Mihai Oana – Putem trece acum la votarea reprezentanților în consiliile de 

administrație de la școli. O să vă împart toate buletinele. Dvs. vă exprimați opțiunea cu DA 

sau NU, și o să puneți buletinele, pe rând, în urnă. Haideți să trecem la primul punct, Liceul 

Teoretic Ion Borcea. 

Urmează procedura de vot secret privind desemnarea reprezentanților Consiliului 

Local Buhuși în consiliul de administrație al Liceului Teoretic ,,Ion Borcea’’ Buhuși, pentru 

anul școlar 2021 -2022. 

Comisia de numărare a voturilor procedează la mumărarea voturilor. 

Rezultatul votului: 

 Scriitoru Ovidiu – 15 voturi “pentru” și 1 vot “împotrivă”; 

 Buculei Vasile Daniel - 14 voturi “pentru” și 2 voturi “împotrivă”. 

Urmează procedura de vot secret privind desemnarea reprezentanților Consiliului 

Local Buhuși în consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale ,,Mihail Andrei’’ Buhuși, 

pentru anul școlar 2021 -2022. 

Comisia de numărare a voturilor procedează la mumărarea voturilor. 



13 
 

Rezultatul votului: 

 Flenchia Sorin – 15 voturi “pentru” și 1 vot “împotrivă”; 

 Buculei Vasile Daniel - 16 voturi “pentru”. 

Urmează procedura de vot secret privind desemnarea reprezentanților Consiliului 

Local Buhuși în consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale ,,Mihai Eminescu’’ Buhuși, 

pentru anul școlar 2021 -2022. 

Comisia de numărare a voturilor procedează la mumărarea voturilor. 

Rezultatul votului: 

 Teslaru Vasile – 16 voturi “pentru”; 

 Dornescu Gheorghel - 15 voturi “pentru” și 1 vot “împotrivă”; 

 Șarban Gheorghe – 16 voturi “pentru. 

Urmează procedura de vot secret privind desemnarea reprezentanților Consiliului 

Local Buhuși în consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale ,,Ștefan cel Marei’’ Buhuși, 

pentru anul școlar 2021 -2022. 

Comisia de numărare a voturilor procedează la mumărarea voturilor. 

Rezultatul votului: 

 Burhui Florin -Bogdan  – 15 voturi “pentru” și 1 vot “împotrivă”; 

 Zavate Adirian - 16 voturi “pentru”.. 

1. Proiect de Hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local Buhuși 

în consiliul de administrație al Liceului Teoretic ,,Ion Borcea’’ Buhuși, pentru anul școlar 

2021 -2022  - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

În urma votului secret a fost aprobat punctul de pe ordinea de zi. 

3. Proiect de Hotărâre  privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local Buhuși 

în consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale ,,Mihail Andrei’’ Buhuși, pentru anul școlar 

2021 -2022  - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

În urma votului secret a fost aprobat punctul de pe ordinea de zi. 

4. Proiect de Hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local Buhuși 

în consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale ,,Mihai Eminescu’’ Buhuși, pentru anul 

școlar 2021 -2022 - inițiator Primarul orașului Buhuși. 

În urma votului secret a fost aprobat punctul de pe ordinea de zi. 

5. Proiect de Hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local Buhuși 

în consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale ,,Ștefan cel Mare’’ Buhuși, pentru anul 

școlar 2021 -2022 - inițiator Primarul orașului Buhuși. 
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În urma votului secret a fost aprobat punctul de pe ordinea de zi. 

15. Raportul de audit ad-hoc al misiunii cu tema ,,Evaluarea modului de respectare a 

cadrului legal privind veniturile realizate din sponsorizări și alte surse de venit’’, efectuată la 

Clubul Sportiv Orășenesc Buhuși, dispusă prin ordinul de serviciu nr.17759/03.06.2021 de 

către ordonatorul principal de credite, ca urmare a sesizării domnului Cojocaru Cristian – 

consilier local. 

Dl Flenchia Sorin – Bănuiesc că o să-i dăm cuvântul dlui Cojocaru, întâi. 

Dl Cojocaru Cristian - Este un raport de audit în care se trag niște concluzii de către 

auditor, se fac niște recomandări, și cred că ar trebui să avem, în primul rând, punctul de 

vedere al Consiliului de Administrație. Apoi pot să-mi dau și eu cu părerea și să-mi exprim o 

opinie referitor la acest audit, la materialul conținut, dar în primul rând cred că este 

importantă opinia Consiliului de Administrație. 

Dl Flenchia Sorin – Îl lăsăm pe dl Rotaru Răzvan să vorbească. 

Dl Rotaru Răzvan - Ca membru în cadrul Consiliului de Administrație mi-am permis 

să o invit să participe la această ședință, tocmai pentru a-și expune sau pentru a prezenta 

colegilor consilieri aspectele cele mai importante cu care s-a confruntat pe parcursul 

desfășurării activității, în ultimii ani, pe dna Director Teslariu Elena, care acum câteva zile      

și-a dat demisia. A fost o decizie care nu neapărat ne-a luat prin surprindere, dar în contextul 

în care practic acest club a funcționat și a stat într-un singur om, vă dați seama că a creat o 

vâlvă destul de serioasă. Atunci ne-am văzut puși, pe repede înainte, în situația de a încerca 

să găsim soluții pentru deblocarea acestei situații. Așa cum am spus și colegilor consilieri, 

acest raport de audit vine mănușă, în acest moment, pentru că el vine să arate și să întărească 

aspectele pe care dna Teslariu urmează să vi le prezinte, în sensul că din cuprinsul acestui 

raport rezultă într-adevăr o serie de recomandări. Se confirmă practic legalitatea activității în 

cadrul clubului și se stabilesc anumite recomandări în ceea ce privește organizarea clubului, 

necesitatea imperativă a suplimentării personalului cu cel puțin a unui membru activ, cel 

puțin în ceea ce privește partea de evidență financiar-contabilă, pentru că dna Director era 

practic nevoită să facă și partea din munca de contabilitate primară, în sensul în care actele ce 

țin de contabilitatea primară, dumneaei trebuia să le întocmească, după care să ajungă la 

firma de contabilitate cu care a colaborat clubul până în momentul de față, firmă care și-a 

exprimat, de foarte multe luni, dorința de a înceta contractul de colaborare, având în vedere 

valoarea infimă de 400 lei/lună. În consecință, în ultima perioadă, ultima săptămână, ultimele 

10 zile, am demarat și am inițiat pe mai multe fronturi discuții pentru că nu dorim sub nicio 

formă blocarea activității clubului sportiv. Am reușit înscrierea în campionat a secției de 

handbal pentru toate grupele de junioare. S-a reușit înscrierea în campionat  a secției de 

fotbal. Practic încercăm să menținem activitatea în mod normal pe toate palierele clubului 

sportiv. Înainte de a-i da cuvântul doamnei Teslariu, o să-mi permit să vă spun ca noutate sau 

ca aspecte pe care unii dintre dvs. nu le cunoșteați, inclusiv aspecte pe care dna Teslariu o să 

vi le comunice, că de aia am spus că ar fi foarte bine să fie prezentă. Unii dintre dvs. au 

recunoscut că nu aveau cunoștințe despre anumite aspecte care țineau efectiv de bucătăria 

internă a clubului și de activitățile fără număr, pot să spun, care s-au desfășurat în cadrul 

acestui club. Contabilitatea sau evidența financiar-contabilă în cadrul unei instituții publice, 

cum este Clubul Sportiv Orășenesc Buhuși, nu este aceeași cu o evidență contabilă și o 

societatea cu răspundere limitată. Acesta este și motivul pentru care este destul de greu de 

găsit un contabil care în primul rând să accepte să țină o evidență contabilă la o instituție 
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publică de genul celei cum este CSO Buhuși, să-și asume întreaga activitate financiar-

contabilă și toate documentele care se întocmesc în cadrul acestui club, implicit să răspundă 

de propria activitate. Sunt evidențe care se țin și care impun termene legale clar determinate 

peste care nu se poate trece, și atunci se impune și o disponibilitatea a persoanei care ține o 

astfel de evidență contabilă, care ar asigura controlul intern pe partea financiar-contabilă, 

destul de importantă, adică să aloce o parte importantă din timp pentru a fi în interiorul 

clubului și practic a participa activ la tot ce se întâmplă, în timp real. Evidența financiar-

contabilă în cadrul unei asemenea instituții trebuie realizată în timp real. Nu este ca într-o 

societate comercială unde este un pic mai lejer, să zic așa. Atunci am încercat să avem 

discuții cu contabili, persoane care țin evidențe contabile din oraș, să încercăm să găsim pe 

cineva și nimeni nu a fost disponibil, motiv pentru care am încercat în ultimele două zile să 

reluăm discuțiile cu reprezentantul societății care a ținut, până în momentul de față, evidența 

contabilă, dl Radu Andrian, și cu care am avut o legătură foarte bună. Am avut discuții cu 

colegii consilieri pe modalitatea cum să ducem mai departe, pentru că problema aceasta 

financiar-contabilă și a contabilului este practic cea mai spinoasă în momentul de față. Pot să 

vă spun că am reușit să obțin acordul de principiu al dlui Radu Andrian pentru continuarea 

colaborării. Propunerea lui discutată, pe care v-o avansez dvs. neoficial, pentru că urmează să 

vină din partea consiliului de administrație. CSO o să-i propună în scris zilele următoare, dar 

eu o să v-o expun, și este următoarea: Firma dumnealui va pune la dispoziție un contabil care 

să fie dedicat pentru club, în două variante, fie să fie prezent la Buhuși într-un birou pe care-l 

vom găsi în cadrul Casei de Cultură, pentru că și asta este o problemă. În momentul de față 

clubul nu are un birou unde să ne plimbăm cu hârtiile de la o masă la alta. Mai există varianta 

de a se pune la dispoziție un contabil dedicat, cu experiență, care va prelua absolut toată 

activitatea financiar-contabilă, astfel încât directorul, cel care va veni ulterior, nu se va mai 

confrunta cu problemele pe care le-a avut până în momentul de față și nu va mai exista o 

suprapunere între atribuțiile de management, de administrativ și cele de natură financiar-

contabilă. Varianta a doua este ca acel contabil dedicat, din partea societății, să rămână în 

Bacău, dar asta va impune ca o persoană de legătură să-i ducă documentele, să facă în 

permanență drumul Buhuși-Bacău. Evident că prima variantă este mult mai bună. Firma, prin 

domnul Radu Andrian, care este expert contabil, ar efectua și tot ce înseamnă supervizare, 

audit intern, control, toate activitățile financiar-contabile. 

Dl Cojocaru Cristian - Control financiar preventiv 

Dl Rotaru Răzvan – Da, exact, și tot ceea ce înseamnă practic asumarea, întreaga 

documentație financiar-contabilă va fi în sarcina dumnealui, ca și societate mă refer, ca și 

persoană care va semna, evident. Practic am pune în practică una dintre cele mai importante 

recomandări din cuprinsul acestui audit. Am acoperi practic aspectele ce țin de contabil. 

Varianta ar fi să se angajeze un contabil în cadrul clubului, pentru că există în organigrama 

clubului postul de contabil și atunci varianta ar fi de a fi angajat cu normă întreagă sau patru 

ore o astfel de persoană pe funcția de contabil. Acest lucru ar presupune, știți foarte bine, pe 

lângă plata salariilor, pata tuturor cheltuielilor cu contribuțiile de asigurări sociale. Mai multe 

de atât, ar trebui să avem un supervisor pe control financiar, și atunci ar trebui să facem un 

contract cu o societate sau cu un expert contabil care să asigure și aceste servicii. Punând în 

balanță, cred că prima variantă pe care v-am expus-o ar fi cea mai bună în contextul actual. În 

privința postului de director, acesta clar, în urma demisiei dnei Teslariu, este vacantat și 

atunci va trebui să fie scos la concurs. Este evident că în momentul actual, sau discuțiile sunt 

în sensul de a se delega din partea primăriei, pe perioada până când se va organiza concursul 

și se va ocupa acest post, avem o perioadă de 1-2 luni, depinde cum se va organiza acest 

concurs, va fi o persoană desemnată din cadrul primăriei pentru a manageria în această 
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perioadă clubul. Deci, suntem cât de cât într-un moment în care ușor încercăm să aranjăm 

lucrurile. Evident și față de celelalte recomandări privind actualizarea, ajustarea 

regulamentului de organizare interioară și a organigramei, sunt lucruri care nu sunt extrem de 

complexe, dar după ce vom așeza aspectele anterior menționate, avem și directorul angajat, 

avem și aspecte de colaborare contabilă finalizată, abia din momentul respectiv vom putea să 

ne așezăm și să ajustăm, să zic așa, și celelalte aspecte care sunt menționate aici.  

Dl Cojocaru Cristian – Dle Președinte, eu trebuie să fiu la rapel, să fac vaccinul. 

Vreau să intervin eu acum. E foarte important, chiar după dl Răzvan care face parte din 

Consiliul de Administrație. Eu o să trebuiască să plec. Dacă îmi dați voie? Dle Răzvan, vreau 

să vă spun că o frază m-a bucurat, o frază m-a întristat. M-a bucurat modul de abordare a dvs. 

pentru că e în spiritul discuției pe care am avut-o la întâlnirea noastră. 2. Contabilitatea în 

simplă partidă este mult mai ușoară decât contabilitatea în dublă partidă, și aici avem 

economiști de marcă care pot să confirme chestia asta. Deci greutatea este alta. La 

contabilitatea în simplă partidă gestionezi și pui în conturi banii publici, iar aici pui banii tăi 

sau ai capitalului angajat. Este un capital angajat, care poate fi privat sau participațiunea 

statului ș.a.m.d. Deci nu putem să ne prevalăm de situația de a spune că contabilitatea în 

simplă partidă este mai complicate și din această cauză am întâmpinat greutăți. Nu! Asta 

cade. 

Dl Rotaru Răzvan – Nu sunt specialist. 

Dl Cojocaru Cristian – Auditul care s-a executat de către auditorul primăriei, într-

adevă vine la sesizarea mea. Răspunsul dat de executiv se compune din două adrese, o adresă 

nr. 15615/14.05.2021 și acest mterial de audit. El a fost direcționat, calat pe studierea și 

analizarea procedurilor și a practicilor de încasare și evidențiere a încasărilor de venituri la 

club. Am văzut din studiul materialului că obiectivul a fost atins de către doamna care a făcut 

auditul, dar acest audit vine mai cu seamă, este un punct final al documentării pe care eu am 

înțeles să o fac în ceea ce privește ducerea la îndeplinire a hotărârilor Consiliului Local cu 

privire la activitatea de sport și la gestionarea bugetului alocat acestei activități. Este simplu 

ca bună ziua. Orice consilier putea să o facă, nu neapărat eu, și vă recomand și dvs. să vă 

calați atenția pe asemenea activități consumatoare de bani publici. Da? Rezultatul și 

concluzia auditului, aici revin la bucuria pe care mi-ați făcut-o, a căzut ca o mănușă. Da! Știți 

de ce spune dl Răzvan această chestiune, că a căzut ca o mănușă? Pentru că ea stabilește o 

linie de demarcație între activitatea fostului consiliu de administrație  și activitatea noului 

consiliu de administrație, care, consiliul de administrație nou, trebuie să tragă învățămintele 

de rigoare și să pună în practică acele proceduri și acele recomandări pe care doamna care a 

făcut aditul le-a menționat în material. În ceea ce mă privește, ca o părere personală, dar asta, 

nici nu …, materialul are elemente care induc suspiciuni, cu toată străduința dumneaei de a fi 

elegantă și prudentă, materialul conține elemente care indică suspiciuni de încălcare a legii 

78/2000, dar, aici menționez, nu e treaba mea și nici treaba niciunui dintre dvs. să stabilească 

acest lucru. Aceasta este treaba altor instituții, dacă o vor face și cum o vor face. Aici aș 

încheia cu o recomandare pentru consiliul de administrație. Foarte bine ați analizat, deja o 

parte știam din discuția noastră, însă dvs. trebuie să concretizați în hotărârile pe care le luați 

în cadrul consiliului, menționate în registru în care vă menționați aceste hotărâri, asumate cu 

semnături, și să le concretizați în proiecte de hotărâri supuse plenului Consiliului Local. Așa 

aveți dvs. acoperire, în hârtii și în hotărâri, asupra activității dvs. și tot la fel cred că vine în 

sprijinul justificării cheltuirii banului. Încă o dată îmi arăt disponibilitatea de a colabora cu 

dvs,, așa cum v-am spus și în cadrul întâlnirii. Mulțumesc pe această cale și doamnei care a 

făcut auditul și dvs. dle Primar, că ați găsit timpul necesar, că mai avea un audit de făcut, că 
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lumea trebuie să știe la un moment dat de auditul pe care l-ați făcut la comp. financiar-

contabil, la un dosar care a mers la parchet, până la urmă. Nu? Greșesc cu ceva? Da? Am 

greșit? 

Dl Rotaru Răzvan - Dvs. ați justificat motivul plecării, dar cred că ar fi util … 

Dl Cojocaru Cristian – O bună parte, probabil, din cele ce urmează să spună dna 

Teslariu, le-ați spus dvs. la întâlnirea noastră informală, pe care eu le-am înțeles. Mi-am 

arătat disponibilitatea și v-am și spus că nu s-a făcut un comitet, eu știu, antrenori să vină pe 

la societățile comerciale și să spună sprijiniți-ne. Putem să-i sprijinim, putem să oferim o 

mașină, un transport pentru, cum ați spus dvs., o handbalistă care trebuie dusă, adusă. Se pot 

rezolva chestii de astea, dar, repet, și chiar e bine să închei cu această frază, pe care v-am 

spus-o și dvs. la întâlnirea noastră. Da? Deci, managerul bun este cel care știe să facă echipă 

și să pună echipa la treabă. Cel care face de unul singur tot și are pretenția să facă de unul 

singur tot, nu e un bun manager, nu e un performant manager. Managementul constă în 

capacitatea persoanei de a face echipă și de a pune echipa la treabă. Cel care face de unul 

singur, ori are o problemă de comportament, ori are un interes. De aceea vă recomand să 

faceți echipă  și să puneți echipa la lucru, și cred că veți reuși. 

Dl Rotaru Răzvan - Având în vedere propunerea dvs., care este foarte bună,  

Dl Cojocaru Cristian - Care anume? 

Dl Rotaru Răzvan – Pe care ați făcut-o dvs. chiar acum. 

Dl Cojocaru Cristian – Am făcut mai multe, de asta. 

Dl Rotaru Răzvan – Propunerile dvs. care, cum să zic, sunt pozitive, favorabile. 

Având în vedere și implicare dvs. în solicitarea acestui audit, și faptul că v-ați asumat, ați 

afirmat  în mod public că sunteți lângă acest club și doriți să-l ajutați, în mod public îmi cedez 

locul în consiliul de administrațier pentru dvs, astfel încât dvs. 

Dl Cojocaru Cristian – La întâlnirea noastră informală v-am spus așa  

Dl Rotaru Răzvan – Dle Cojocaru, eu nu v-am întrerupt. 

Dl Cojocaru Cristian – Dacă dvs vreți să vă dați demisia, e altceva. 

Dl Rotaru Răzvan – Nu, în contextul în care dvs. arătați că sunteți, în punctul ăsta, 

mai capabil decât sunt eu, de exemplu, pentru că dvs. arătați dsponibilitate, veniți cu idei pe 

care eu nu le-am putut avansa în momentul de față. Mai mult decât atât, având în vedere că 

dvs. ați fost, alături de ceilalți colegi, inițiatorul proiectului de modificare a regulamentului, 

prin care consiliul de administrație a fost mărit de la 5 la 7 consilieri, eu personal, și public, 

vă solicit, vă rog, luați-o ca pe o rugăminte, să vă implicați activ în acest club, în sensul să 

faceți parte din consiliul de administrație, tocmai pentru a vă pune în aplicare ideile pe care 

dvs. veniți să le expuneți aici. 

Dl Cojocaru Cristian – În prima ședință de consiliu de administrație, mă invitați și 

discutăm în cadrul ședinței consiliului de administrație. Eu nu pot să vă spun că sunt de acord 
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cu o chestiune pe care o discutăm când fixați dvs. consiliul de administrație. Chemați-mă și 

vin la consiliul de administrație. 

Dl Rotaru Răzvan – Bine, vorbim. 

Dl Șarban Gheorghe - Ca membru în consiliul de administrație, v-au oferit un punct 

de vedere, al dânșilor. Aici suntem în Consiliul Local Buhuși. De ce fugiți de discuția din 

cadrul ședinței Consiliului Local? 

Dl Cojocaru Cristian – Opriți-vă! Noi discutăm pe marginea materialului de audit, 

dacă aveți ceva de discutat pe marginea acestui audit. Nu discutăm despre locurile în cadrul 

consiliului de administrație, dle Șarban! Hai să fim serioși. Asta o stabilesc dumnealor când 

se întâlnesc. 

Dl Șarban Gheorghe - Dl Rotaru Răzvan v-a rugat să vă expuneți (neiteligibil) 

Dl Cojocaru Cristian – Induceți discuția și obiectul discuției, pe marginea raportului 

de audit, la alegerea membrilor consiliului de administrație. Nu se face așa ceva. Acestea sunt 

treburi din bucătăria consiliului de administrație. 

Dl Șarban Gheorghe - Acest raport de audit a relevat faptul că dna Teslariu și 

consiliul de administrație vechi, și tot sportul în ultimii 10 ani a fost desfășurat în mod legal, 

corect și benefic copiilor? 

Dl Cojocaru Cristian – Am răspuns la acest aspect în alocuțiunea mea. Dați-i CD-ul să 

citească. Am zis că sunt indicii. Trebuie să plec. V-am spus. Dle Șarban, vreți să vă repet? 

Sunt elemente care induc suspiciunea că s-a încălcat legea 78/2000. 

Dl Șarban Gheorghe - Eu nu văd nicio suspiciune aici. 

Dl Teslariu Dan - Dle Cojocaru, spuneți-le colegilor dvs.  

Dl Cojocaru Cristian – Discutați pe marginea raportului de audit, și nu pe marginea 

persoanei mele. 

Dl Teslariu Dan – Dle Cojocaru, sunteți membru fondator al acestui club și sunteți 

paralel cu implicarea dvs. totală. Nu știți nimic despre activitatea acestui club. 

Dl Cojocaru Cristian - Discutați raportul, nu despre persoana mea. Nu despre 

persoana mea v-ați întâlnit să discutați aici, ci despre raportul de audit. E rușinos. 

Dl Teslariu Dan – Ținem cont de audit pentru faptul că sunteți membru fondator și        

nu v-ați implicat. 

Dl Șarban Gheorghe - Uitați cum fuge dl Cojocaru după ce a aruncat o piatră într-o 

baltă, și acum să o scoată acești copii, acești băieți tineri care într-adevăr se implică. Uitați 

atitudinea dlui Cojocaru! Să vadă tot orașul ce a făcut de la începutul anului, numai 

degringoladă în Consiliul Local, numai suspiciuni și numai discuții în contradictoriu. Acum 

rămâne în sarcina lor să rezolve problema care a fost creată de un om. 
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Dl Rotaru Răzvan - Haideți să o ascultăm pe dna Teslariu pe care am invitat-o. 

Dumneai este demisionar și mai are câteva zile până își va încheia în mod oficial mandatul, 

să zic așa, pe acest post. Noi, și eu personal am făcut și fac în continuare eforturi, cât pot, 

pentru că dna Teslariu consider că este unul dintre puținii oameni care s-a implicat, din toate 

punctele de vedere, în acest club, financiar, emoțional. Și-a folosit propriile resurse în 

desfășurarea activității și în ridicarea acestui club de la zero, până în momentul de față. Din 

punctul meu de vedere ar fi păcat, în ciuda demisiei pe care dumneaei și dat-o și care este un 

act unilateral, până la urmă, dar să nu continui pentru că este munca dumneaei aici, și este 

vorba nu neapărat de persoana mea sau persoana altcuiva de aici din sală, ci este vorba de 

aprox. 200 de copii, la momentul de față, care activează în cadrul acestui club, club care ușor, 

ușor în acești ani s-a ridicat, așa cum s-a putut, cu fondurile care au fost alocate, cu banii care 

au venit din sponsorizări. Eu o rog pe dna Teslariu  să-și spună, nu neapărat oful, modul în 

care dumneaei și-a desfășurat activitatea în cadrul acestui club, măcar în ultimii 5 ani, ca toți 

colegii, prezenți în acest moment, să aibă acces la informație direct de la sursă. Îmi pare rău 

că dl Cojocaru a plecat. N-aș fi vrut să plece. De asta i-am și spus că ar fi fost bine dacă 

rămânea. Propunerea mea a fost făcută pentru dumnealui tocmai, având în vedre faptul că 

dumnealui am văzut că este extrem de preocupat de situația acestui club și implicat, pornind 

de la nivelul solicitării acestui audit, iar în momentul de față constat că este preocupat de 

salvarea acestui club prin avansarea unor propuneri, foarte bine venite de altfel, dar care 

consider că, prin prisma calității dumnealui de manager, pe care dumnealui și-o expune, și 

care este de necontestat, având în vedere faptul că este unul dintre cei mai vechi antreprenori 

din acest oraș, consider că ar fi mai mult de bine venită, în cadrul clubului, iar experiența 

dumnealui, mai vastă și mai complexă decât ce pot eu să ofer, ar putea să vină și să ajute 

acest club, în beneficiul lui și nicidecum în detrimentul lui. Pentru aceasta am făcut 

propunerea în fața dvs., și a fost o propunere publică ca să nu se spună că se fac discuții pe la 

colțuri sau mai știu eu altceva. Din păcate nu am avut un răspuns, nici da, nici nu, din partea 

dlui Cojocaru. O să vedem dacă dumnealui își va exprima punctul de vedere în acest sens. 

Cert este că noi o să încercăm să mergem mai departe. În zilele următoare, cel târziu luni, 

vom face consiliu de administrație, urmare a acestei ședințe, pentru a veni cu propuneri 

concrete către dvs., spre a fi aprobate. Ce doresc să vă spun, și cu asta chiar închei că deja m-

am lungit foarte mult, vă rog să aveți în vedere, și mă adresez tuturor colegilor mei, salvarea 

acestui club și continuarea activității lui și dezvoltarea acestui club impune implicarea tuturor 

colegilor, colaborare din partea tuturor și cel mai important, vă rog să aveți în vedere, că va 

presupune resurse financiare. Mulțumesc! Dna Teslariu, mă scuzați pentru lunga introducere, 

vă rog. 

Dna Teslariu Elena – Am făcut echipă cu Consiliul Local, așa cum spune și în 

regulament, este parte din conducerea acestui club. Sunteți un Consiliu Local nou. Am ținut 

să fiu prezentă la toate ședințele în care a fost vorba despre CSO Buhuși, indiferent dacă a 

fost vorba despre buget, despre execuții bugetare. În notele mele de fundamentare, făcute pe 

larg la fiecare trei luni, începând cu anul 2015, am explicat activitatea clubului. În 2017 am 

crescut clubul, de la o echipă de handbal am ajuns acum la 5 secții. Nu a fost ușor, dar a fost 

frumos. 

Dl Rotaru Răzvan – Și este frumos, să știți. 

Dna Teslariu Elena – Trebuie continuat. Îmi cer scuze! Nu vreau să facem aici o 

melodramă. Sunteți, repet, parteneri și membri fondatori și direct implicați în activitatea 

clubului. Am colaborat cu consiliul de administrație, chiar dacă a fost nou numit în mijlocul 

campionatului. A fost un campionat și un an extrem de greu, cu pandemie, cu protocoale 
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medicale, cu sistem nou de competiție. A fost extraordinar de greu! A trebuit să iau niște 

decizii, nu exagerez, de viață și de moarte. Era vorba de sănătatea copiilor, de continuarea 

activității. În momentul în care te înscrii într-un campionat trebuie să-l scoți la capăt 

indiferent ce ar fi. Nu poți să spui federației, celorlalți participanți la competiție, că tu nu ai 

bani, că ți s-a tăiat bugetul în plin campionat, că ai să ai bani la rectificare. Trebuie să te 

prezinți în competiții atunci când sunt organizate de forurile competente. Avem echipă de 

fotbal, avem copii înscriși la tenis, la tenis de masă, la șah, la handbal. Am făcut echipă 

pentru că nu am luat hotărâri de una singură, cu antrenorii, cu membrii consiliului de 

administrație, cărora le mulțumesc, că deși nou veniți în această activitate, m-au sprijinit, mi-

au fost aproape, m-au consiliat și am putut să scoatem la final, repet, un campionat extrem de 

greu, fără să ne retragem, că asta ar fi dus la penalizări pe viitor. Am luptat în acești ani să 

reprezint clubul, orașul, foarte bine. Dacă nu am avut bani pentru competiții am adus 

competițiile la Buhuși. Am reușit să organizăm pentru a face economie, pentru a ne putea 

încadra în buget. Am adus echipe, CSM București, CSU București, Rapid București, echipe 

care nu s-au încumetat să organizeze un turneu pentru că este foarte greu, repet, să respecți 

protocoalele medicale care au fost în vigoare în acest an, dar a trebuit să iau aceste decizii 

pentru a merge mai departe. Consider că mi-am făcut treaba onorabil. Mulțumesc! 

Dl Dornescu Gheorghe – Eu sunt membru în consiliul de administrație de câteva luni 

de zile. Foarte multe probleme nu le cunosc detaliat, dar în perioada de când sunt membru în 

consiliul de administrație am rămas surprins de realizările care s-au înregistrat la CSO, și 

acesta este numai meritul dnei Teslariu pentru că, mi-am dat seama mai târziu, că ea nu lucra 

în echipă, lucra de una singură că nu avea cu cine să lucreze. Lucra de una singură. Faptul că 

i s-au mai dat pe cap încă trei secții, este încă o problemă în plus. Așa cum s-a prezentat aici, 

situația financiară este precară, când are nevoie de mai mulți bani, și la un moment dat, noi 

Consiliul Local i-am mai luat niște bani. Eu eram debusolat, nu prea știam. Abia acum când 

am văzut și raportul de audit, și când am intrat în detalii de la Răzvan, care era și în consiliul 

vechi de administrație, și care mi-a explicat cum a evoluat acest club, aceste secții, și faptul 

că dna Teslariu a scos niște handbaliste care au fost luate de mari cluburi, și au adus niște 

bani la clubul nostru, faptul că are niște performanțe, a câștigat turnee, cu mijloacele pe care 

le avea. Vreau să vă spun că eu o apreciez foarte mult pentru că nu am întâlnit asemenea ... 

Eu nu știu ce zodie este dânsa, poate este Taur, nu știu ce este. Deci a muncit până a căzut. 

Nu se poate așa ceva. Este și vina noastră, a membrilor consiliului de administrație, pentru că 

dânsa ne prezenta de fiecare dată problemele cu care se confruntă. Noi constatam și am 

încercat așa, în măsura în care se face, mai mult Răzvan s-a implicat pentru că el știa mai 

bine. Eu personal, vă spun sincer, prea mult nu m-am implicat, dar acum când am văzut 

problemele cu care se confruntă dna Teslariu, mi-am dat seama că are dreptate să-și dea 

demisia. Și eu, dacă eram în locul dumneaei, cred că la fel procedam. Îmi pare rău că dânsa a 

luat această decizie. Sunt convins că altă soluție nu era pentru că e vorba de sănătatea omului. 

Știu că au fost situații când a pus bani din buzunarul dumneaei și a plecat să rezolve 

problemele clubului. Eu aș dori, și o rog insistent, știu că demisia nu mai poate fi anulată, dar 

la concursul pe care o să-l organizăm, eu aș vrea ca dânsa să participe și să fie din nou aici 

pentru că dânsa este o femeie cu experiență, o femeie care cunoaște copiii. Pentru că nu este 

suficient numai să coordonezi o activitate, trebuie să fii și aproape de copii, și ea este, 

înțelege. Și copii dumneaei sunt sportivi buni. Am auzit și de la alte persoane cuvinte de 

laudă la adresa dânsei. Aș vrea ca dânsa să rămână ca director al acestui club și noi o ajutăm 

în continuare, cum a prezentat Răzvan, cu membri contabili, experți, ce are nevoie, să o 

ajutăm pentru ca acest club să meargă mai departe. Noi știm foarte bine că în Buhuși a fost 

sport de performanță, sport care era un brand. Handbalul românesc buhușean era un brand. Să 

o ajutăm, chiar dacă nu ajunge la nivelul care a fost, dar măcar să facem ceva ca acest club 
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sportiv să meargă din ce în ce mai bine. Eu o să o sprijin din toate punctele de vedere, 

eventual și cu sponsorizări de la firma din care fac parte. Încercăm să facem tot ce este 

posibil, nu neapărat pentru performanță, deși performanța este țelul sportului, dar pentru copii 

din Buhuși. Eu mă bucur că s-au înființat și celelalte secții pentru ca copii să meargă, să aibă 

unde să meargă. Faptul că s-a discutat aici și cu reabilitarea sălii de sport, este o bulină roșie, 

este un lucru extraordinar ca să avem unde să meargă copiii noștri. Am toată considerația 

pentru dna Teslariu și o vreau din nou Director al CSO și vreau să se înscrie la concursul pe 

care noi o să-l organizăm. Mulțumesc! 

Dl Pobereznic Sandu – Eu cunosc situația clubului sportiv de când se numea Textila. 

Cunosc din anii ’90. Am sponsorizat niște ani buni. Atunci contabilitatea era ținută de fabrica 

de postav pentru că aveau persoane care ajutau în toată treaba asta. Am lucrat o perioadă cu 

dl Bursuc care a fost primar în ’92 -’96, și dânsul ne chema, pe oamenii de afaceri, și ne 

spunea de ce are nevoie la club. Știu că anumiți sponsori din Buhuși sponsorizează clubul, 

dar și ăia mai mici vin cu mai puțini bani, dar sunt multe societăți în Buhuși care ar putea să 

contribuie. Îmi dau seama cât de greu dna Teslariu a dus acest efort. La viața mea și eu am 

făcut sport și știu cât de greu este să muncești mult și să transpiri și să nu ai nimic. Să joci la 

Buzău și seara să te întorci acasă. E greu să nu rămâi peste noapte la un hotel și să te 

odihnești. Eu cred că noi, ca și consilieri locali, ar trebui să intervenim în treaba asta, iar dvs,. 

ca și primar, aveți ceva de spus în această treabă, și ați putea convoca pe oamenii de afaceri și 

mai importanți și mai mici, pe grupe așa, și să discutați, și sunt convins că fiecare ar dori să 

doneze câte puțin, ca acest club să poată să-și permită un contabil bun care să țină această 

evidență primară și să ducă la bun sfârșit, pentru că eu acum îmi dau seama că doamna le-a 

făcut pe toate. Este extrem de greu. Să fii și jucător și antrenor este extrem de greu. S-a atașat 

foarte mult. Eu mă uit pe facebook și am fost și la sală și am văzut activitatea. A dat rezultate 

tot timpul și este păcat să moară acum acest club sportiv. Mulțumesc doamnei că a dus o 

muncă de 6 ani grea de tot. 

Dl Rotaru Răzvan - Aș vrea să mai adaug câteva aspecte în ceea ce privește parte 

financiară. Pentru dvs. dragi colegi, poate unii dintre dvs. nu cunosc, dar directorul clubului 

nu-și încasează salariu din bugetul asigurat de către primărie. Directorul clubului își 

încasează salariu din veniturile, din sumele pe care le atrage în cadrul clubului, din 

transferuri, din sponsorizări, din donații și alte surse de venit, contribuțiile părinților, și nu din 

buget. Deci salariul directorului nu a fost niciodată plătit, din martie 2020, de când avem 

angajare pe acest post, până în momentul actual, din banii din bugetul local. Așa se face că, e 

o informație pe care eu o știu, pe care o voi spune acum și nu știu dacă mai este încă de 

actualitate, dar acum vreo 3 săptămâni, când am verificat, era de actualitate, dna Teslariu nu-

și încasase salariul din iunie. Nu știu dacă mai este valabil și acum. Abia acum urmează să 

intre niște bani din transferul unei jucătoare. Au fost plătiți antrenorii din banii veniți în club, 

dar nefiind bugetat postul de director, nu au existat bani. Cu toate astea activitatea s-a 

desfășurat. Chiar și după demisia dumneaei, miercurea trecută, s-a suit în mașină cu o 

jucătoare a clubului nostru, a plecat la Sfântu Gheorghe pentru a negocia transferul acestei 

jucătoare, pe banii ei, pe timpul ei, pe motorina ei, cu mașina ei, fără să ceară niciun leu în 

plus, în condițiile în care din iunie nu există salariu încasat. Ce vreau de fapt să subliniez este 

că e frumos, istoria orașului consemnează o activitate sportivă foarte frumoasă și cu niște 

performanțe notabile, mai ales pe partea handbalistică, însă în momentul de față nu mai 

putem discuta, sau nu mai putem compara ce a fost acum 30-40-50 de ani în urmă cu ceea ce 

este în momentul de față, în contextul în care sportul a ajuns să fie la nivel mondial o 

industrie, și activitate sportivă fără bani nu se poate face. Pentru orașul nostru, așa cum este 

el, faptul că avem acest club sportiv care aduce copii, care practică în mod organizat o ramură 
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sportivă, și care a propus jucătoarelor care au fost, vorbesc și de handbal și de fotbal, care au 

fost transferate la cluburi importante din țara noastră. Chiar acum 2-3 săptămâni a fost 

transferată la Gloria Buzău, care a ajuns în semifinale în liga națională. A fost transferată o 

jucătoare de la Buhuși în lotul dat la televizor, în meciul de săptămâna trecută. Practic pentru 

un oraș ca noi, să reușim să devenim o pepinieră, oarecum, pentru cluburi importante și să 

obținem, că de la an la an s-a reușit să se obțină sume în creștere pe transferuri de jucători, 

cred că la momentul actual este cam maxim a ceea ce se poate solicita sub aspectul 

performanței. Vă mai zic un lucru și închei intervenția mea. Acum 2-3 ani a fost un turneu 

organizat în Ungaria, cu echipe serioase, importante. 

Dna Teslariu Elena – A fost în 2017. 

Dl Rotaru Răzvan -A fost un turneu unde și CSO a fost invitat să participe, și spre 

marea noastră surprindere clubul a reușit să câștige acel turneu, chiar dacă nu era un turneu 

oficial. Era un turneu de pregătire dar au fost echipe extrem de importante care au fost 

invitate acolo, cluburi mari din Europa. Nu vă pot spune modul în care au fost primiți și care 

a fost atmosfera când s-a întors echipa la Buhuși, în momentul în care au ajuns aici în centru. 

Deci a fost efectiv o festivitate cu muzică, cu primire frumoasă. Pentru acei copii a fost un 

moment pe care cu siguranță nu-l vor uita niciodată. E greu să stai și de pe margine să critici 

mereu și să vii numai cu presupuneri, să vii cu bățul prin gard, și altceva este să fii direct 

implicat într-o asemenea organizare și să încerci să dai înainte.  Eu sper să se poată da 

înainte. Eu personal, împreună cu colegii mei din consiliul de administrație sperăm să dăm ... 

Dl Zaharia Vasile - În primul rând mă alătur aprecierilor dvs. pentru dna Teslariu 

Elena. Nu vă ascund că în momentul în care am primit demisia am rugat-o să se mai 

gândească. Așa cum a specificat și dl Rotaru, este o decizie unilaterală. Inclusiv am vorbit cu 

dl Viceprimar, care este soțul dumneaei, să mai aibă discuții și să încerce să o determine, să o 

convingă să revină la această decizie care ne-a adus în acest impas și care pune în pericol 

funcționarea clubului sportiv orășenesc. Apreciez și nu am cum să intervin asupra hotărârii 

dumneaei. Respect hotărârea dumneaei, deși, repet, am insistat. În al doilea rând, de când s-a 

înființat CSO, principalul finanțator a fost Consiliul Local Buhuși. Oameni buni, 90% din 

finanțare a fost întotdeauna din partea Consiliului Local Buhuși. Pe mine ca Primar și pe 

Consiliul Local ne-au interesat următoarele lucruri: să fie câți mai mulți copii care să facă 

sport. Am afirmat că dacă dintr-o sută de copii, din șaizeci, din douăzeci, din câți sunt într-o 

echipă, doi-trei reușesc să se afirme și să continue în viață pe acest drum, este un mare câștig. 

Dar cel mai mare câștig este faptul că copii fac sport organizat, handbal, fotbal, tenis, tenis de 

câmp, șah și ce posibilități vom mai avea. O să fiu un pic răutăcios acum, dar cred că am 

dreptate. În martie când am aprobat bugetul, tot dvs. ați fost cei care au ridicat mâna și am 

diminuat bugetul de la CSO. Ce a fost a fost. Suntem în situația în care este blocată 

activitatea clubului și din punct de vedere managerial și din punct de vedere al activități 

economico-financiare. Cred că varianta propusă de dvs., încă neoficială, și v-aș ruga, dle 

Rotaru, dl Pintilie, în calitate de Președinte al consiliului de administrație, să vă adunați 

repede să luați o hotărâre pe care să mi-o aduceți la cunoștință ca astfel să deblocăm acest 

punct. Vreau să spun că susțin prima variantă în care CSO să facă un contract cu o firmă de 

contabilitate. Cred că nici nu este nevoie să plătim acea persoană 8 ore. O putem plăti chiar 4 

ore pentru că ... 

Dl Rotaru Răzvan – Contractul este cu firma. 
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 Dl Zaharia Vasile - Este o opinie. Să putem debloca, și din partea mea, a Primarului, 

să deleg până la ... Sau puteți face, tot așa, un contract pentru activitatea sportivă, pentru 

activitatea organizatorică sportivă, și aici aș vrea ca, dacă dna Teslariu până pe data de 30 nu 

revine la hotărârea dumneaei, ceea ce eu fac acum public rugămintea către dumneaei să se 

gândească și să ne comunice. Ne-am bucura să fie din nou la CSO. Dacă dumneaei nu revine, 

ar trebui ca în momentul în care angajați și scoateți la concurs acest post, sunteți ordonatori 

terțiari de credite și aveți acest drept, să vă gândiți la o persoană de specialitate, să vă 

îndreptați către un antrenor, către un om care cunoaște tot acest angrenaj al activității 

sportive, organizări de competiții, antrenorat, sănătate, mai știu eu cum, nu sunt de 

specialitate. Activitatea pare simplă, noi vedem numai ce se întâmplă pe teren, nu știm cât 

efort de depune în spatele acelei ore cât se desfășoară competiția. Din acest motiv eu vă fac 

recomandarea, domnilor din consiliul de administrație, ca viitorul director să aibă și aceste 

abilități profesionale, ca să zic așa, în ceea ce privește activitatea sportivă. Vă rog, vă aștept, 

cât de repede puteți dvs., ca să putem debloca. Mai avem câteva zile din august, până pe 30 

august când dna Teslariu încă își mai poate desfășura activitatea. 

Dl Rotaru Răzvan – Urmează, ca cel mai probabil luni, să primiți  hotărârea și 

punctele din partea consiliului de administrație. Legat de propunerea dvs, este minunată, dacă 

ar și putea fi pusă în practică, în contextul în care, ca și plaja redusă de copii din care clubul 

să poată selecta copiii participanți din cadrul clubului, și la nivel managerial, în zona noastră, 

șansele, persoanele care pot să corespundă criteriilor pe care dvs. le-ați invocat, se apropie de 

zero, pentru că, în momentul în care ne aflăm acum, în perioadă precompetițională, urmează 

să se inițieze, să se demareze competiția propriu-zisă, să aduci pe cineva nou care trebuie să o 

ia de la zero, practic, și să cunoască toate aspectele ce țin de acest club, proceduri ș.a.m.d. Nu 

poți să aduci un om din afară și să ai pretenția ca de a doua zi să știe exact ce are de făcut. 

Dl Zaharia Vasile – Cred că mai ușor vom găsim  așa un director, decât așa scos la 

modul general, un director la CSO. Cred eu. 

Dl Rotaru Răzvan - De asta n-am făcut încă ședința de  consiliu de administrație, până 

nu am avut astăzi ședința de consiliu local, pentru că și raportat la aceste discuții vom veni cu 

propuneri concrete. L-am rugat și pe dl Șarban să participe la ședința consiliului de 

administrație. Vom mai avea și alte persoane invitate, tocmai pentru a veni cu cele mai bune 

soluții, și persoane care pe parcurs au fost implicate în activitatea clubului și știu cel mai bine, 

mai bine decât știm noi, ce ar trebui să se propună. 

16. Solicitarea comună a administratorilor și angajaților societăților comerciale situate 

pe strada N. Bălcescu, oraș Buhuși. 

Dl Dornescu Gheorghe -Am mai ridicat problema și în ședința extraordinară, dar nu 

se pune în practică pentru că nu am votat. După cele trei duminici în care s-a pus în practică 

hotărârea noastră, am tras o concluzie, cu care cred că sunteți de acord și dvs. Dimineața nu-

și are rost închiderea străzii. După ora 13-14 vin copiii, tinerii și toată lumea vine să se 

plimbe, și cu adevărat este o zonă de promenadă. De asemenea și agenții economici au de 

suferit pentru că, necirculând mașinile, clienții îi ocolesc. Au și ai dreptatea lor. Sunt câțiva 

care au făcut o petiție către dl Primar. Trebuie să-i lăsăm și pe ei să-și desfășoare activitatea 

duminică dimineața până la ora 13-14. Cele patru săptămâni cât au mai rămas, până la 

sfârșitul lunii septembrie, să fie doar duminică după-amiază, după ora 13-14, cum o să 

hotărâm împreună, să fie deschis publicului larg pentru promenadă, pentru tineri, pentru 

copii, și tot felul de activități, și să-i lăsăm pe agenții economici să respire așa în voie, cum 
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doresc dânșii. De la anul, dacă treaba merge bine, să solicităm și pentru ziua de sâmbătă 

după-amiază. Vom vedea. Să ajungem sănătoși până la anul. 

Dl Flenchia Sorin – Cum hotărâm? 

Dl Zaharia Vasile – Eu vă propun așa, verbal acum, în fața dvs., mă împuterniciți pe 

mine să dau o dispoziție în acest sens, și cu asta basta. Dvs. hotărâți ora. Am înțeles ora 13.00 

– 14.00 până la ora 22.00. Eu o să dau o dispoziție pentru poliția locală, care să se organizeze 

cu pontajul și cu oamenii. De acord? Mulțumesc! 

Dna Mihai Oana – Deci a rămas intervalul 13.00 – 22.00. 

Dl Zaharia Vasile - Anunțăm prin cablu. 

17. Diverse.  

 Dl Rotaru Răzvan – Când s-au făcut ședințele anterioare, cu acea rectificare bugetară 

în sumă de 396.000 lei, știți că am ridicat problema unei posibile destinații mai bine venite, să 

zic așa, pentru suma respectivă sau parte din sumă, și am adus în discuție necesitatea 

amenajării spațiului verde de la grădinița din centru, a unui loc de joacă. În momentul 

respectiv mi s-a spus că nu există o cerere din partea directorului de la școala nr. 4. Am făcut 

demersuri în acest sens. 

Dl Zaharia Vasile – Acum este cererea. 

Dl Rotaru Răzvan - Da este o cerere de la directorul Școlii Mihai Eminescu, expres 

pentru amenajarea unui loc de joacă pentru copiii de la grădiniță. Vă rog mult de tot. Haideți 

să avem în vedere. 

Dl Zaharia Vasile  - Nu e nevoie să mă rugați pentru că în aceste săptămâni o să 

acționez la toate unitățile școlare, în vederea pregătirii începerii anului școlar. Oricum mă 

duceam și acolo. Eu chiar i-am reproșat, într-un fel, doamnei director  

Dl Rotaru Răzvan - Eu am vorbit frumos cu dumneaei, nu i-am reproșat. Am rugat-o 

să facă cererea. 

Dl Zaharia Vasile  - În general vorbesc și eu frumos  și destul de cuviincios, chiar 

dacă tonul câteodată face muzica. Da, o să intervin săptămâna viitoare. Nu e nevoie de acei 

bani solicitați de dvs. pentru că aceste lucrări intră la activități de întreținere. 

Dl Flenchia Sorin - Mai sunt cereri de la educatori pentru grupe cu program prelungit. 

Ați avut solicitări. 

Dl Zaharia Vasile – Așa este. Împreună cu dna director de la Școala Ștefan cel Mare 

am înaintat două adrese către Inspectoratul Școlar, astfel încât la grădinița din Cornișa să 

organizăm două clase cu program prelungit, având în vedere că sunt multe solicitări din 

partea părinților care au serviciu și nu au unde să lase copiii până la ora când vin de la 

serviciu. Practic, eu m-am angajat și față de Inspectoratul Școlar și față de dna Director, că o 

să execut lucrările și amenajările care mai trebuie făcute, pe baza listei făcute de dna 

Director. Acum am lista cu lucrările care mai trebuie făcute, dar aștept acordul din partea 
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Inspectoratului Școlar. O să sun la dna Inspector General pentru că nu mai avem mult timp la 

dispoziție. O sală de grădiniță cu program normal de la grădinița din Cornișa o vom muta la 

grădinița cu 4 săli de clasă de pe str. Florilor, unde constructorul mi-a promis că până la 

începerea anului școlar ... În interior este gata. Am comandat și mobilierul. Deci până la 

începerea anului școlar o să funcționeze această grupă acolo, pentru că să putem elibera 

spațiul de la grădinița din Cornișa unde trebuie amenajată o bucătărie. Este deja o bucătărie 

dar mai trebuie făcute unele lucrări și dotări. Eu sper să primim OK-ul, după care să putem să 

intrăm cu cheltuielile care trebuie făcute acolo. 

Dl Vinca Doru – M-au oprit părinții copiilor de la școala nr. 2. Începe școala și copiii 

nu au unde să se schimbe pentru a merge pe teren. Recomand să aduceți un container tip 

vestiar la școala nr. 2. 

Dl Zaharia Vasile - Cunosc problema. Dar i-ați întrebat, până acum unde s-au 

schimbat copiii când au făcut sport? 

Dl Vinca Doru - Nu i-am întrebat, dar dacă părinții își doresc. 

Dl Zaharia Vasile - Dle consilier, un container înseamnă modificarea listei de 

investiții și alocare de surse. După ce se întoarce dna Director executiv din concediu, o să 

facem un bilanț la 8 luni, o să vedem ce resurse mai avem, și o să vedem dacă putem să 

venim și cu această investiție. E ok ce spuneți dvs., dar totul depinde de niște resurse 

financiare. 

Dl Flenchia Sorin - Îl luăm de la cimitir, dle Primar. Am aprobat un container la 

cimitir. 

Dl Zaharia Vasile - De ce credeți că la cimitir se poate lipsi de el? Vine iarna. S-a 

ridicat problema legată de mormântul doctorului Ionescu de acolo, care se pune problema să 

fie golit de unelte și scule, care trebuie puse undeva. Nu le putem pune în capela nouă și nici 

în magazia unde oamenii își aduc pomeni. Din acest motiv am solicitat acolo un container. 

Dl Teslariu Dan- Din câte vă cunosc, mă așteptam să ziceți că tăiem de la sport. Din 

tăierile făcute de la sport, și cât ne-am încordat pe sport, vă aduc la cunoștință, că nu a 

specificat nimeni. La ora actuală se aduce o cheltuială bugetară de cel puțin o jumătate din 

bugetul CSO. Dacă bugetul CSO era de 1,5 miliarde, acum mai nou o să vă spun că o să 

cheltuiască cu cel puțin 700 mil/an. 

Dl Zaharia Vasile – O să vedem bugetul pe anul viitor. 

Dl Vinca Doru - La ultima ședință am citit raportul șefului poliției locale, unde am 

discutat să vină dumnealui personal să ne prezinte raportul. Revenim cu rugămintea să vină 

personal să ne prezinte raportul. 

Dl Zaharia Vasile - Acum este în concediu. 

Dl Vinca Doru - Când o să vină. 

Dl Dornescu Gheorghe - În legătură cu reabilitarea parcului dendrologic, mai aveți 

ceva soluții? 



26 
 

Dl Zaharia Vasile - Cred că anul acest nu am soluții, având în vedere că avem ok-ul și 

în sfârșit am dat drumul la licitație pentru execuție. 

Dl Dornescu Gheorghe - Acea bază sportivă trebuie mutată de acolo neapărat. 

Dl Zaharia Vasile – Este prins în proiect să fie mutată. Nu figura în momentul în care 

am făcut proiectul. Când au venit în vizită la fața locului au văzut baza acolo și au întrebat ce 

e cu aceasta. În momentul în care semnăm contractul și demarăm lucrările ea va fi relocată. 

Dl Ursu Bogdan – Apa este vitală pentru oraș. Am foarte multe cunoștințe care 

lucrează schimbul 2, schimbul 3. Nu avem apă noaptea. Suntem în 2021. 

 Dl Zaharia Vasile – E foarte bună întrebarea. În fiecare seară se oprește apa, iar în 

perioada de la 23.00-03.00 se umple bazinul de 1500 mc de la deal, pentru că în Buhuși 

pierderile sunt de la stația de captare de la Poiana Morii, și până la facturare pierderile sunt de 

cca. 50% Consumul în această vară a fost mai mare decât în ceilalți ani. În ceilalți ani se 

oprea apa, dar nu în fiecare seară. Oprim apa noaptea pentru că atunci considerăm că o mare 

parte din populație doarme, iar dimineața la ora 4.00 îi dăm drumul. Nu ajunge peste tot într-

o oră pentru că în patru ore se golește instalația. Vrem prin umplerea acelui bazin de 1500 mc 

să asigurăm apa în timpul zilei. În timpul zilei este apă în oraș. Așa stăm la ora actuală. Dar 

pentru că ați deschis subiectul, despre două lucruri vreau să vă informez. În legătură cu apă, 

este foarte posibil ca la începutul anului 2022 să se înceapă lucrările cu conducta de 

aducțiune, cu reabilitare și cu ceea ce v-am mai spus. Azi dimineață erau 7 persoane infectate 

cu COVID la secția de contagioase. La ora 15.00 erau 10 persoane infectate cu COVID. Dl 

Manager Poiană a făcut solicitarea la DSP pentru suplimentarea numărului de paturi pentru 

pacienții COVID. De la 15 paturi, i s-a aprobat numărul total de paturi pentru COVID de la 

secția de contagioase. Vă informez asupra acestui lucru având în vedere că infecția cu 

COVID este o problemă extrem de serioasă. Vă îndemn pe dvs., și prin intermediul 

televiziunii locale, pe toți cetățenii că s-ar părea că se apropie acel val 4, atâta timp cât zilele 

trecute erau 2-3 pacienți, iar astăzi, de dimineață până seara, am ajuns la 10 pacienți, lucrurile 

sunt grave și trebuie să respectăm măsurile de protecție pentru a preveni infecția. 

  

  Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinţă 

declară şedinţa închisă. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
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